
 

Dalfsen, 27 februari 2011 

 

Vraag t.b.v. raadsvergadering op 28 februari 2011  

 
Aansluitingen op de N348 bij Lemelerveld 
 
 
Afgelopen najaar heeft PS besloten om op de N348 ten noorden en ten zuiden van Lemelerveld een VRI-
geregelde aansluiting te maken ter vervanging van de huidige centraal gelegen aansluitingen. De plannen 
betreffen een kruispunt als noordaansluiting en een 3-weg-aansluiting aan de zuidzijde met alleen een 
aantakking aan de zijde van het bedrijventerrein.   
Verkeer vanuit richting Raalte met o.a. de bestemmingen ‘winkelbevoorrading’, ‘wonen in het gedeelte ten 
oosten van de N348’, ‘sportterreinen en sporthal’ en ‘camping’ wordt straks over de Parallelweg en de 
Parallelstraat dwars door het centrum geleid. Bloembollenbedrijf Huetink en de agrariërs ten zuidoosten 
van Lemelerveld worden slechts bereikbaar middels grote omwegen gedeeltelijk via centrum 
Lemelerveld. 
Een van de gevolgen is dat voor het centrum van Lemelerveld geen echte verbetering van de 
verkeersveiligheid ontstaat. Ook wordt de Parallelstraat zeer druk, wat haaks staat op de voorgenomen 
verbetering van de veiligheid voor schoolgaande en sportende kinderen.  
Beter zou het zijn om ook van de zuidelijke aansluiting een volwaardig kruispunt te maken. Zonder de 
voortgang te willen vertragen lijkt het verstandig om nog even stil te staan bij de consequenties en het 
eventuele alternatief. 
 
Vragen aan het college: 

1. Welke gevolgen van het voorliggende plan ziet het college voor de verkeersveiligheid in het 
centrum en de bereikbaarheid van bedrijven ten noordoosten van Lemelerveld? 

 
 

2. Welke mogelijkheid ziet het college om toch voor een volwaardige kruising aan de zuidzijde te 
gaan? Bent u zonodig bereid tot aanvullend onderzoek? 

3. Wilt u dit voorstel in verband met de timing binnen het lopende proces op korte termijn 
bespreekbaar maken bij de provincie? 

 
Toelichting: 
Indien er geen afslag rechtsaf komt (gezien vanaf Raalte) ontstaat een stapeling van problemen. Het is 
slechts een kwestie van tijd dat de noodzaak van een oostelijke afslag zal blijken. 
Het lijkt mogelijk om via een afslag aan de oostzijde het verkeer rechts om het centrum te leiden via o.a. 
de Heideparkweg. De Heideparkweg wordt ook nu al gebruikt voor zwaar en breed verkeer. De 
doorstroming dient dan echter wel te worden verbeterd door –bijv.- de aanleg van passeerhavens. 
Tenslotte: nu de afslag meenemen betekent weinig extra kosten voor het kruispunt. 
 
 
Vraag gesteld door Theo Logtenberg, CDA 
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Antwoord college 

Wij hebben kennis genomen van de vragen van de CDA-fractie. Hieruit spreekt de vrees dat het 
aanleggen van een zogeheten ‘driepoot’ aan de zuidkant van Lemelerveld problemen – met name in het 
centrum en op de route Parallelweg – Parallelstraat - zal veroorzaken, die voorkomen kunnen worden 
door het aanleggen van een volledige aansluiting.  

Algemeen 
Onderzoek uit 2008 wijst niet op de genoemde problemen. Anders gezegd: als het doel van een vierpoot 
is dat de Parallelstraat (vanaf het bedrijventerrein) en het centrum ontzien moeten worden, dan toont het 
verkeersmodel aan dat dit doel ook met een driepoot wordt gehaald.  
De veranderingen die de raadsfractie voorspelt, zijn veranderingen waarbij de gevolgen van het vervallen 
van de centrumaansluiting niet lijken te zijn meegenomen. Het verkeersmodel doet dat wel – een model 
geeft de veranderingen per saldo aan. Het model laat zien dat toename van drukte door de nieuwe 
aansluitingen enerzijds, op bijna alle straten genivelleerd wordt door een veel grotere afname van 
intensiteit door het vervallen van de centrumaansluiting.  
De genoemde bedrijven kunnen in de nieuwe situatie nog gebruik maken van de huidige mogelijkheden 
bij de Posthoorn en Luttenberg. 
Zou de aanleg van twee aansluitingen voor de geschetste toename van drukte en veiligheidsproblemen 
leiden, dan had het college uiteraard ingezet op het in stand houden van de huidige situatie (alleen een 
centrumaansluiting). 
 
 
1. Welke gevolgen van het voorliggende plan ziet het college voor de verkeersveiligheid in het centrum en 
de bereikbaarheid van bedrijven ten noordoosten van Lemelerveld? 
 
Tabel: intensiteitveranderingen zoals berekend met verkeersmodel (2008) 
 

Toename ten opzichte van één aansluiting 
centrum 

Afname ten opzichte van één aansluiting 
centrum  

Vilstersedijk Kanaaldijk Noord  
Vilstersestraat tussen nieuwe aansluiting en 
Waterinkweg 

Vilstersestraat tussen Waterinkweg en Kerkstraat 

Waterinkweg Kerkstraat  
Nijverheidstraat  Parallelstraat tussen Ambachtsweg en Kerkstraat 
Parallelstraat tussen Ambachtsweg en 
Constructieweg/Handelsweg (doorgetrokken naar 
zuidelijke aansluiting)  

Ambachtsweg  

Constructieweg/Handelsweg (doorgetrokken naar 
aansluiting)  

Posthoornweg  

Handelsweg  Stationsstraat 
 Dorpsstraat + Kroonplein 
 Weerdhuisweg  

 

De tabel geeft geen inzicht in hoe groot de afname is. Dat inzicht geeft het model wel. Hieruit blijkt dat het 
hele centrum flink rustiger wordt (tot zo’n 50% op Parallelstraat, Kroonplein, Ambachtsweg). Deze afname 
wordt gespreid opgevangen door de wegen aan de randen van de kern.  
Aandachtspunt voor wat betreft die opvang aan de randen zijn qua inrichting en wegbreedte vooral de 
Vilstersestraat en Waterinkweg.   
 
2. Welke mogelijkheid ziet het college om toch voor een volwaardige kruising aan de zuidzijde te gaan? 
Bent u zonodig bereid tot aanvullend onderzoek? 
 
Aanvullend onderzoek volgt via actualisatie gemeentelijk verkeersmodel. Of een nieuwe berekening een 
mogelijkheid biedt voor het onderbouwen van een volledige aansluiting is de vraag – waarschijnlijk lukt 
dat niet. Het door de fractie geformuleerde doel wordt immers ook met een driepoot gehaald. 
 
De Verkenning van de provincie zegt het volgende over de zuidelijke aansluiting: 



 
 

 
 
 
 

Tekst Verkenning 2007, blz. 43 ..maar ook 56 
 

3 Noord-Zuidvariant 

Dit is een nieuwe variant met aan de zuidzijde een eenzijdige, westelijke aansluiting op het (uit te breiden) 
bedrijventerrein en niet op de oostelijke parallelstructuur (wonen, School- en Nieuwstraat) van 
Lemelerveld. Aan de noordzijde komt een aansluiting voor het woongebied Nieuwe Landen en de 
weegbrug (volledige aansluiting). 
 
Het beleid van de provincie biedt dus geen ruimte voor een volledige aansluiting aan de zuidzijde. Dat wil 
overigens niet zeggen dat het college zich alleen volgend heeft opgesteld bij het opstellen van de tekst 
van de Verkenning. Toen is, mede op grond van de modelberekeningen, beoordeeld dat een 
driepootaansluiting een acceptabele oplossing is, die de verkeersdruk op de route Nieuwstraat – 
Dorpsstraat laag kon houden.  
 
Mogelijkheid aanvullend onderzoek: Het verkeersmodel geeft aan dat een oostelijke aansluiting aan de 
zuidkant maar heel summier gebruikt zal worden. Verder blijkt uit modelberekeningen zoals gezegd dat 
genoemde problemen niet terug te vinden zijn. Binnen het project N348 worden berekeningen met het 
geactualiseerde verkeersmodel gedaan, maar de verwachting is niet dat dit tot andere resultaten zal 
leiden.  
Anders gezegd: als het doel van een vierpoot is dat de Parallelstraat en het centrum ontzien moeten 
worden, dan toont het model aan dat dit doel ook met een driepoot wordt gehaald. De intensiteiten gaan 
hier tot zo’n 50% naar beneden. 
 
Zie ook tekst website: http://www.dalfsen.nl/VerkeerVervoer/ProvincialeEnRijksprojecten/N348.htm  
 
3.Wilt u dit voorstel in verband met de timing binnen het lopende proces op korte termijn bespreekbaar 
maken bij de provincie? 
 
Dat is al gebeurd. Tussen provincie, gemeente en Plaatselijk Belang + Ondernemersvereniging zijn na de 
beslissing van PS contacten geweest. Op 17 februari heeft het college alle partijen in het gemeentehuis 
uitgenodigd om de voortgang te bespreken. De mogelijkheid van een volledige aansluiting aan de 
zuidkant is toen aan de orde geweest. Het antwoord van de provincie was helder: met een verwijzing naar 
de Verkenning is een driepoot blijvend als uitgangspunt genomen. Tijdens de vergadering is verder 
genoemd dat zowel het college als de plaatselijke organisaties hier destijds mee hebben ingestemd, 
vanwege de uitkomsten van het verkeersmodel en dan met name de gevolgen voor de Nieuwstraat en 
Dorpsstraat. 
 

 

 

 

 


